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Vragen van de leden Wilders en
Bosma (beiden PVV) aan de minister
van Buitenlandse Zaken over
opheffing van België. (Ingezonden
18 mei 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Het imago van België
verbleekt in het buitenland»?1

2
Bent u bereid de onvermijdelijke
opheffing van België te bespoedigen?
Zo ja, op welke manier? Zo nee,
waarom niet?

3
Bent u bereid onze ambassade in
Brussel voortaan niet meer aan te
merken als onze ambassade voor
België maar als ambassade voor
Vlaanderen?

1 NRC Handelsblad, 13 mei 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Verhagen
(Buitenlandse Zaken) (ontvangen
3 juni 2009)

1
Ja.

2 en 3
Nee. De Belgen bepalen zelf de
toekomst van hun land. Opheffing
van België is niet aan de orde.
De ambassade in Brussel is
geaccrediteerd bij het Koninkrijk
België en behartigt de Nederlandse

belangen bij alle autoriteiten binnen
de Belgische landsgrenzen,
waaronder Vlaanderen.
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